
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 5. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 1
Vil ministeren kommentere artiklen »Frygter altan-kollaps til nytår: Farlig korrosion fundet 
i halvdelen af ældre altan-typer« i Ingeniøren den 23. december 2022, herunder om 
ministeren derfor vil lave et periodisk og systematisk tilsyn med ældre altaner, når mere 
end halvdelen af disse tilsyneladende har tærings- og korrosionsskader, som brugerne 
ikke selv kan opdage, jf. at vi risikerer flere tilskadekomne og dræbte, hvis altanerne 
styrter ned?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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